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نمي توان وقوع زلزله در تهران را ناديده گرفت
رئي��س جمعي��ت ه��ال احمر ب��ا اشاره ب��ه اينکه امادگي مردم و 
مسئولان براي مقابله با زلزله احتمالي در تهران بسيار کم است، 
گفت: نمي توان از وقوع زلزله در تهران بي توجه گذشت. به گزارش 
مهر، سيد اميرمحسن ضيائي افزود: به عنوان رئيس جمعيت هال 
احمر اولين کاري که کردم تشکيل کارگروه براي زلزله تهران بود 
چون اتفاق آن فاجعه ملي است. هرچند که بسياري از مسئولان به 
اين مسئله باور ندارند، ولي اگر بخواهيم به لحاظ تاريخي و علمي به 
پديده زلزله نگاه کنيم مي بينيم که در هر زلزله اي يک بازگشتي 
وج��ود دارد. ممک��ن است زمان مشخص نباشد ولي اگر بخواهيم 
فرکانس منطقي را در نظر بگيريم بايد گفت خيلي نزديک است. 
وي مسئول رسيدگي به حوادثي چون زلزله در تهران را شهرداري 
دانست و گفت: اين مسئوليت از سوي هيات دولت به شهرداري 
واگذار شده است. حال اينکه چقدر شهرداري دراين زمينه امادگي 
دارد معل��وم نيس��ت. ضيائ��ي درباره پيش بيني آمار تلفات زلزله در 
تهران، افزود: حداقل بالاي 200 هزار نفر کشته خواهد داشت و 

بازسازي تهران نيز بسيار طولاني خواهد بود.

بدهي 40 هزار ميليارد ريالي بيمه ها به داروخانه ها
رئي��س انجم��ن داروسازان ايران گفت: ميزان بدهي سازمان هاي 
بيمه گر به داروخانه هاي کشور به 40 هزار ميليارد ريال رسيده است. 
ب��ه گ��زارش ايرنا، رهبر مژده اي  آذر افزود: مطالبات داروخانه ها از 
بيمه سامت، تامين اجتماعي و نيروهاي مسلح بين پنج تا هفت 
م��اه تاخي��ر دارد. وي خاطرنشان کرد: سه درصد بدهي بيمه ها به 
داروخانه ه��ا مرب��وط به بخش دولتي و 97 درصد مربوط به بخش 
خصوص��ي اس��ت و اگر سازمان هاي بيم��ه گر بدهي هاي خود را 
پرداخت نکنند، داروخانه ها با مشکات جدي تري مواجه خواهند 
شد. وي در ادامه گفت: هم اکنون حدود 12 هزار داروخانه با فعاليت 
قري��ب ب��ه 22 هزار داروساز در کشور فعال هستند که استان هاي 
ته��ران، خراس��ان رضوي و اصفهان بيشتري��ن تعداد داروخانه و 

داروساز را در کشور دارند.

فعاليت ۱4 کارگروه در ستاد مديريت بحران
سخنگوي ستاد مديريت بحران با بيان اينکه 14 کارگروه باياي 
طبيعي، کشور را بررسي و بر سازمان هاي مرتبط نظارت مي کنند، 
گفت: بارش باران در استان کرمان نسبت به سال گذشته 2٨درصد 
افزاي��ش داشت��ه است. به گزارش ايسنا،بهنام سعيدي، سخنگوي 
ست��اد مديري��ت بح��ران کشور با اشاره ب��ه وضعيت بارش باران و 
سيل در کشور و وقوع گرد و غبار در استان خوزستان اظهار کرد: 
از بيس��ت و س��وم بهمن ماه امسال سامانه بارشي وارد کشور شد و 
به دنبال آن شاهد بارش گسترده باران در سطح کشور بوديم. وي 
با بيان اينکه امسال 2۶ استان درگير بارش باران، سيل وآبگرفتي 
بودند، افزود: سال گذشته هم شاهد درگيري استان هاي زيادي در 
خصوص اين موضوع بوديم. امسال هم در استان هاي آذربايجان 
غرب��ي و شرق��ي، کردست��ان، زنجان و اردبي��ل شاهد بارش برف 
شدي��د بودي��م. وي ادامه داد: همچي��ن در استان هاي خوزستان، 
هرمزگ��ان، بوشه��ر و سيست��ان و بلوچست��ان شاهد وقوع سيل و 

آبگرفتگي بوده ايم.

حضور مديرعامل شرکت مخابرات ايران
 در منطقه آزاد اروند

رس��ول سرايي��ان مديرعامل شرکت مخاب��رات ايران و هيئت 
هم��راه ب��ه منظ��ور بازديد از پروژه هاي مشت��رک مخابراتي با 
سازمان منطقه آزاد اروند وارد اين منطقه شد.در نشست مشترک 
سرايي��ان و زمان��ي، موعود شمخان��ي معاون فني و زيربنايي و 
ديگر مديران حضور داشتند که گزارشي از پروژه ها توسط کمال 
رضاي��ي مدير زيرساخت هاي فن��اوري اطاعات اين سازمان 
اراي��ه شد .زمان��ي مديرعامل سازمان منطقه آزاد اروند جايگاه 
فن��اوري اطاعات در تکام��ل و پيشرفت کشورها و دسترسي 
ب��ه شبکه ه��اي اطاعاتي در همه زمينه ها را ضروري دانست.

وي در اي��ن ب��اره اف��زود: گسترش شبکه هاي اطاع رساني در 
حقيقت گامي است براي پيوستن به ارتباطات جهاني و پيش از 
آن گامي بلن��د در راه دستياب��ي به توسعه است.در بخشي ديگر، 
سراييانمدير عامل شرکت مخابرات ايران با اشاره به اقدامات 
موثر و مثبت انجام گرفته در اروند، ضمن تبريک به مديرعامل 
سازم��ان در خص��وص استف��اده از نيروهاي متخصص در اين 
ح��وزه، آمادگ��ي کام��ل خود را براي افزاي��ش سطح همکاري 
و حرک��ت ب��ه سمت ايج��اد شهر هوشمند اعام نمود .در ادامه 
اي��ن نشس��ت، موعود شمخاني معاون فني و زيربنايي سازمان 
منطقه آزاد اروند با اشاره به جايگاه ويژه زيرساخت هاي فناوري 
اطاع��ات در زيرساخت ه��اي عمراني و توسعه شهري منطقه 
اهمي��ت پروژه ه��اي آن ، تمرک��ز و گست��رش زيرساخت هاي 
فن��اوري اطاع��ات)ICT( را از برنامه هاي مهم و حائز اهميت 
اي��ن سازم��ان و معاون��ت فني و امور زيربنايي اعام نمود .سفر 
مدي��ر عام��ل شرک��ت مخابرات ايران به منطق��ه آزاد اروند در 
راست��اي اجراي موفقيت آمي��ز آغاز تحويل انشعاب فيبرنوري 
به منازل و ادارات مستقر در سطح منطقه صورت گرفت.ايجاد 
ديت��ا سنت��ر در يک��ي از مراکز مخابراتي و ايجاد پوشش ابر واي 
فاي)WI-FI( در سطح منطقه از اولويت هاي شرکت مخابرات 
اي��ران و سازم��ان منطق��ه آزاد اروند تعري��ف شد و مقرر گرديد 
ط��ي چن��د م��اه اخير عمليات نهايي آن ب��ه بهره برداري برسد 
و افتت��اح ش��ود.در پايان نشس��ت مدير عامل شرکت مخابرات 
اي��ران و مدي��ر عام��ل سازم��ان منطقه آزاد ارون��د، از زحمات 
مهندس خيرآبادي مديريت مخابرات منطقه و مهندس کمال 
 رضايي مديريت زيرساخت هاي فناوري اطاعات و ارتباطات

 تقدير شد .

افزايش 8/7 برابري
 توليد انرژي  در نيروگاه کرخه

مدي��ر تولي��د نيروگاه کرخه از افزايش ٨.7 برابري توليد انرژي 
اين نيروگاه نسبت به مدت مشابه سال گذشته خبر داد. "حسن 
صفري کيا" با ارائه امار توليد انرژي اين نيروگاه از اول فرودين 
تا پايان بهمن 95 افزود: کل توليد انرژي خالص نيروگاه در اين 
مدت ۶77 هزار و 94 مگاوات ساعت بوده که بيشترين ميزان 
توليد سال 95 در شهريور ماه به ميزان ٨3 هزار و ٨1 مگاوات 
ساعت و در مقابل کمترين توليد در فروردين ماه به ميزان 31 
هزار و 43٨ مگاوات ساعت بوده است.وي اضافه کرد: متوسط 
توليد روزانه انرژي در طول 11 ماه گذشته حدود 2015 مگاوات 
ساعت و در مجموع واحد ها به مدت ۶050 ساعت در مدار قرار 
داشته اند.مدي��ر توليد نيروگ��اه کرخه خاطرنشان کرد: در حال 
حاض��ر وضعي��ت تراز مخزن اين سد براي توليد بسيار مطلوب 
است و پيش بيني مي شود در سال آينده سد کرخه نيز با توليد 

انرژي به شبکه برق کشور همچنان کمک کند.

پيشخوان

پيشخوان

اجتماعی
گروه اجتماعي: روز گذشته شانزدهمين نمايشگاه 
بين المللي محيط زيست فعاليت خود را آغاز کرد. 
نمايشگاهي که وجه تمايز آن با سال هاي گذشته 
حضور پرتعداد شرکت کنندگان خارجي در آن است. 
دس��ت اندرک��اران نمايشگاه مي گويند که نيمي از 
غرفه هاي اين نمايشگاه در اختيار 20 کشور خارجي 
حاض��ر اس��ت. اهميت حفظ محيط زيست يکي از 
کليدي ترين شعارهاي حسن روحاني در زمان آغاز 
ب��ه ک��ار دولت يازدهم بود. ح��الا دولت يازدهم به 
ماه هاي پاياني خود نزديک شده و هرچند براساس 
گزارش هاي رسمي شاهد بهبود در وضعيت محيط 
زيست کشور هستيم، اما حقيقت اين است که هنوز 

مشکات زيادي در اين مسير وجود دارد.
مدتي است که دولت يازدهم همسو با تاش هاي 
داخل��ي براي بهبود شراي��ط محيط زيست کشور 
رايزني هاي��ي با ساير کشورها، به ويژه کشورهاي 
منطقه را در دستور کار قرار داده است. به اين ترتيب 
حالا مي توان اهميت صحبت هاي روز گذشته در 
جري��ان افتتاح نمايشگاه بين المللي محيط زيست 
را فهميد. ديروز همزمان با صحبت هاي معصومه 
ابتکار، رئيس سازمان حفاظت محيط زيست، مجيد 
انص��اري، معاون حقوق��ي رئيس جمهور از ارائه 9 
لايحه محيط زيستي از سوي دولت به مجلس خبر 
داد و از نمايندگان خواست تا اين طرح ها سريع تر 
بررس��ي و در دست��ور کار خود ق��رار دهند. مهمان 
ويژه مراسم روز گذشته اما محمدجواد ظريف، وزير 
ام��ور خارج��ه دولت بود که در صحبت هاي خود به 
ضرورت هاي امنيتي حفظ محيط زيست اشاره کرد 
و همچنين از دولت هاي منطقه خواست تا در اين 

زمينه با هم همکاري داشته باشند.
کليد حفاظت محيط زيست در دست مردم ���

روز گذشته رئيس سازمان حفاظت محيط زيست، 
گف��ت: حضور بخ��ش خصوصي و مردم و فعالان 
عرص��ه محيط زيس��ت، کليد موفقي��ت در حوزه 
حفاظ��ت از محيط زيست است. معصومه ابتکار با 
بي��ان اينک��ه دولت موظف اس��ت فضا و شرايط را 
براي فعالان و مردم در اين عرصه مهيا کند، اظهار 
داشت: عنوان اقتصاد سبز و اقتصاد مقاومتي را سه 
سال است که براي نمايشگاه محيط زيست حفظ 
کرده اي��م. وي اف��زود: اقتصاد سبز جزء برنامه هاي 
رئيس جمه��ور ب��وده و سعي کرده ايم فعاليت هاي 
اقتصادي را در جهت بهبود شرايط محيط زيست 

توسع��ه دهي��م. رئيس سازم��ان حفاظت محيط 
زيس��ت ب��ا اشاره به اينکه تجارت، اقتصاد و محيط 
زيست محورهاي نمايشگاه امسال محيط زيست 
است، گفت: 20 کشور خارجي در نمايشگاه محيط 
زيست حضور دارند، حضور قوي بين المللي باعث 
ايجاد رقابت در حوزه فناوري هاي سبز به ويژه در 
زمينه هاي مديريت پسماند، مديريت انرژي، بهينه 

سازي انرژي و انرژي هاي نو خواهد شد.
ابتک��ار ب��ا تاکيد بر اينک��ه محيط زيست مساله اي 
نيست که در سطح محلي و منطقه اي باقي بماند، 
گف��ت: محي��ط زيست مساله اي اس��ت که نياز به 
همکاري جهاني ندارد. اميدواريم سازمان ملل نيز 
ب��راي کم��ک به ما گام هاي جدي بردارد تا نسبت 
ب��ه ح��ل معضاتي مثل پديده گردوغبار که ناشي 
از تغيير اقليم و ناامني هاي منطقه است، اقداماتي 
صورت گيرد. وي با اشاره به اينکه در زمينه  مديريت 
پسماند نيز نياز به فناوري هاي نوين، سرمايه گذاري 
و تب��ادلات بين الملل��ي داريم، اظهار کرد: حفاظت 
از درياه��ا، حفاظ��ت از عرصه ه��اي تنوع  زيستي 

اي��ران از جمل��ه مواردي است که نياز داريم مردم و 
سازمان ه��اي مردم نهاد در اين مسائل ورود کنند. 
معاون رئيس جمهور با اشاره به اباغ سياست هاي 
کلي محيط زيست توسط مقام معظم رهبري، افزود: 
اي��ن سياست ها نوع��ي همگرايي در حوزه محيط 
زيست در سطح کشور ايجاد کرده است. عاوه بر 
اين ما دولتي داريم که با وجود بحران هاي اقتصادي 
و اجتماعي محيط زيست را در اولويت قرار داده ايم. 
در اين فضا با کمک مردم تاش مي کنيم در زمينه  

بهبود کيفيت محيط زيست حرکت کنيم.
ارائه ���۹ لايحه محيط زيستي به مجلس

ديروز همچنين معاون حقوقي رئيس جمهوري، از 
ارائه 9 لايحه در حوزه مسائل محيط زيست توسط 
دول��ت يازدهم به مجلس خبر داد. حجت الاسام 
والمسلمين مجيد انصاري با اشاره به اينکه براي ما 
مسلمانان به ويژه ايرانيان محيط زيست از اهميت 
دوچنداني برخوردار است، گفت: به لحاظ حقوقي و 
ديني محيط زيست در کشور ما حائز اهميت است. 
اساساً در دوراني که محيط زيست به عنوان دغدغه 

جهاني مطرح نبوده و پيش بيني بحران براي محيط 
زيست صورت نگرفته بود. وي ادامه داد: مفتخريم 
که فقه اسام و شيعه احکام دقيق منطبق بر آخرين 
يافته هاي حقوقي بين المللي در حوزه محيط زيست 
دارد. مع��اون حقوق��ي رئيس جمه��وري با تاکيد 
ب��ر اينک��ه کارنامه دولت يازده��م در حوزه محيط 
زيس��ت قابل توجه اس��ت، افزود: رئيس جمهوري 
اولين مصوبه که در اولين جلسه دولت يازدهم به 
تصويب رساند مربوط به احياي درياچه اروميه بود 
که خوشبختانه امروز اين درياچه احيا شده و مسير 
پاي��داري آن را با همکاري مخيط زيست پيگيري 
مي کني��م. انصاري تصريح کرد: حفاظت از خاک، 
حفاظت از منابع طبيعي، احياي تالاب هاي کشور، 
حمايت از محيط بانان، ارزيابي زيست محيطي و 
حقوق حيوانات لوايحي هستند که به مجلس تقديم 
کرده ايم. معاون حقوقي رئيس جمهوري ادامه داد: 
اميدواري��م محل��س بررسي 9 لايحه را در اولويت 
قرار دهند و اين لوايح را در ماه هاي آينده تصويب 
کنند. انصاري يادآور شد: ما جزو کشورهاي در حال 

توسعه هستيم و توسعه همه جانبه کشور بويژه در 
حوزه اقتصادي را تجربه مي کنيم. وي خاطرنشان 
کرد: اگر سازگاري و تعامل ميان توسعه و سياست 
محي��ط زيستي برق��رار نشود سياست ها حتما دور 
زده مي شوند. انصاري از همه فعالان حوزه محيط 
زيست خواست در راستاي تحقق اقتصاد مقاومتي 
ک��ه ب��راي آن ستادي تشکيل شده و وظيفه وضع، 
اصاح و رفع قوانين مزاحم را برعهده دارد، خاها و 
تعارضات قانوني را بررسي و نظرات خود را کنند.

هم�کاري محي�ط زيس�تي ض�رورت امنيتي  ���
است

وزير امور خارجه نيز ضمن دعوت از همه همسايگان 
اي��ران براي همک��اري محيط زيستي، گفت: اين 
اق��دام ن��ه فقط يک ضرورت محي��ط زيستي که 
ض��رورت امنيت��ي است. محمدجواد ظريف گفت: 
م��ا در شراي��ط ويژه بين المللي هستيم که بيش از 
هر چيز نياز به ادراک مشترک در زمينه چالش ها، 
منافع، خطرات و آينده بشريت دارد. هيچ موضوعي 
به اندازه محيط زيست در اين ادراک مشترک نقش 
نداشته و در هيچ موضوعي به اندازه محيط زيست 
شامل همکاري، همفکري، تبادل نظر و تشريک 
مساع��ي بين المللي نيس��ت. ظريف ادامه داد: اين 
درک مشترک که امروز در حوزه محيط زيست به آن 
دست يافته ايم يعني فهميده ايم که در زمينه محيط 
زيست در يک کشتي نشسته ايم و يا همه به ساحل 
امن مي رسيم و يا همه در يک محيط آلوده و غيرقابل 
حي��ات زندگ��ي را بدرود خواهي��م گفت. وزير امور 
خارجه با اشاره به ضرورت همکاري بين المللي که 
در کنوانسيون هاي متعددي ذکر شده، تاکيد کرد: 
همه کشورها بايد بستر لازم را براي اقتصاد سبز و 
توسعه پايدار فراهم کنند. اقتصاد سبز نه مانع توسعه 
بلکه تضمين کننده توسعه پايدار است. ظريف ادامه 
داد: من همه همسايگان جمهوري اسامي ايران را 
دعوت مي کنم در يک برنامه مشترک براي مقابله 
ب��ا خطرات��ي که از رژيم هاي گذشته به ويژه صدام 
حسين و امروز از جانب تروريسم به ويژه داعش يک 
همک��اري ضروري و اطمينان بخش را آغاز کنند. 
وي افزود: جمهوري اسامي ايران دست همکاري 
ب��ه سوي هم��ه همسايگان دراز مي کند تا بتوانيم 
آين��ده بهتر براي فرزندانم��ان در منطقه را فراهم 
کنيم. اين اقدام نه فقط ضرورت محيط زيستي که 

ضرورت امنيتي است.

در شانزدهمين نمايشگاه بين المللي محيط زيست اعلام شد

9 لايحه محيط زيستی پاستور در راه بهارستان

اخ��بار ش�هرستان

اهتزاز پرچم منطقه آزاد قشم در کشور ليتواني 

برگزاري مانور بزرگ اطفا حريق در سرزمين مرواريدهاي غلطان خليج فارس

تقدير و تشکر از مدير کل راه آهن هرمزگان

مديرکل آموزش و پرورش استان مرکزي خبرداد:
پايان دوره اموزشي تحليل برنامه درسي تربيت بدني

پژوهشگر بوشهري برنده جايزه بهترين مقاله کنفرانس سوانح ترافيکي

مان��ور ب��زرگ اطف��اء حري��ق در دريا و 
خشک��ي با ه��دف آمادگي هم��ه جانبه 
نيروه��اي ام��دادي و خدم��ات رسان در 
مواجهه با بحران هاي احتمالي بر اساس 
سيست��م فرماندهي حادثه ) ICS300(در 
بندرلنگ��ه برگ��زار شد. ب��ه گزارش واحد 
اطاعات و اخبار روابط عمومي اداره کل 
بن��ادر و دريان��وردي هرمزگان، "اله مراد 
عفيف��ي پور" مديرکل بنادر و دريانوردي 

هرمزگ��ان در حاشي��ه اين مانور، سيستم فرماندهي حادثه )آي 
سي اس( را يک روش استاندارد بين المللي دانست که در بنادر 
تراز اول دنيا جهت کنترل بحران ها استفاده مي شود.وي افزود: 
در اي��ن روش، تمامي ح��وادث و بحران ه��ا در هر زمان و مکان 
تبيين و روش هاي مديريت آنها تعريف شده است. عفيفي پور 
خاطرنشان کرد: دوره اموزشي آي سي اس براي دومين بار در 
استان و به ميزباني بندر لنگه طي چهار روز برگزار شد که سه روز 
آن مباحث تئوري و روز چهارم مانور عملياتي به شکل ميداني 
ب��ا حض��ور تمامي ارگان هاي مرتبط با ست��اد مديريت بحران 
شهرستان بندر لنگه برگزار شد و در پايان آن، نقاط ضعف و قوت 
توس��ط کارگروه هاي تخصصي و کارشناسان مديريت بحران 
و پدافن��د غيرعام��ل مورد ارزيابي و پايش قرار گرفت.مديرکل 

بن��ادر و دريان��وردي هرمزگ��ان ضمن 
قدردان��ي از مشارکت دس��ت اندرکاران 
و دستگاه ه��ا اع��م از نيروه��اي ص��ف و 
ست��ادي و ارگان هاي نظامي و انتظامي، 
اظه��ار داشت: انجام مانور امداد و نجات 
با همت منيع دستگاه هاي شرکت کننده، 
ظرفيت ه��ا و توانمندي هاي امداد رساني 
دربن��در لنگه به عن��وان يک شهرستان 
ساحل��ي که معيشت عم��ده مردم با دريا 
گ��ره خ��ورده، را به منص��ه ظهور رسان��د.وي در پايان اجراي 
اي��ن مان��ور را نقط��ه عطفي در هم افزاي��ي دستگاه ها و کمک 
ب��ه توسع��ه اقتص��اد دريامحور دانست و گف��ت: حضور دانش 
آم��وزان و اقش��ار مختل��ف مردم در حاشي��ه اين مانور فرصتي 
براي آموزش شيوه هاي نوين و نظام مند در مواجهه با حوادث، 
 صيانت از اموال مردم و بيت المال در جغرافياي بنادر را فراهم 

کرد.
در اين مانور که با مشارکت ارگان هاي همکار و اقشار مختلف 
مردم برگزار شد، آيت الله "سيد محمد جواد رکني" نماينده ولي 
فقي��ه و ام��ام جمعه بن��در لنگه، شيخ "بهجت" امام جمعه اهل 
سنت اين شهرستان، "بهاري" فرماندار، و جمعي از فرماندهان 

نظامي و انتظامي حضور داشتند. 

به گزارش روابط عمومي اداره کل راه آهن هرمزگان، در 
جلسه شوراي اداري استان هرمزگان از محمد پورفخري 
مديرکل راه آهن هرمزگان تقدير بعمل آمد. دراين جلسه 
ک��ه ب��ا حضور دکتر علي طيب ني��ا وزيرمحترم اقتصاد و 
داراي��ي ،جاس��م جادري استاندارمحترم هرمزگان و کليه 
اعض��ائ ش��وراي اداري استان تشکي��ل گرديد، جاسم 
ج��ادري استاندار هرمزگان از محمد پورفخري مديرکل 
راه آه��ن هرمزگ��ان در راستاي توسعه و ترويج فرهنگ 
اقامه نماز بعنوان رسانه سفري نمونه نمازي انتخاب و با 

اهدائ لوح، تقدير و تشکر بعمل آوردند.

مدير کل آموزش و پرورش استان مرکزي 
از پاي��ان دوره اموزش��ي24 ساعته تحليل 
برنام��ه درسي تربيت بدن��ي ويژه دبيران 
تربي��ت بدني است��ان، در 7 رشته ورزشي 
خب��ر داد. شهري��ار فولادوند با اعام اين 
خب��ر گفت: دوره اموزش��ي ضمن خدمت 
»تحليل برنامه درسي تربيت بدني « ويژه 
دبي��ران تربي��ت بدني به مدت 24 ساعت، 
در 2 بخ��ش تئ��وري و علمي – مهارتي در 

استان مرکزي خاتمه يافت.وي گفت: طبق برنامه ريزي هاي 
صورت گرفته،بخش تئوري دوره اموزشي تحليل برنامه درسي 
تربيت بدني در 3 قطب با محوريت شهرستان هاي اراک، ساوه 
و خمي��ن، ب��ه م��دت ٨ ساعت و با حض��ور کليه معلمان تربيت 
بدني استان مرکزي طي يک روز برگزار شد.مدير کل آموزش 
و پ��رورش است��ان مرکزي تصريح ک��رد: شرکت کنندگان در 
اي��ن دوره اموزش��ي در قالب مباحث تئ��وري با الزامات کيفيت 
بخشي درس تربيت بدني، مباحث کتاب کار معلم تربيت بدني 
در دوره تحصيل��ي ابتداي��ي و متوسط��ه زير نظر اساتيد آموزش 
دي��ده اي��ن طرح در کارگاه اموزش��ي کشوري در اصفهان، آشنا 
شدند.فولادوند افزود: بعُد مهارتي اين طرح ، به منظور آشنايي 

فراگي��ران با آخري��ن شيوه هاي آموزشي 
در بح��ث تکنيک، تاکتيک، مربي گري و 
داوري در هفت رشته ي فوتسال، هندبال، 
بسکتبال، واليب��ال، شطرنج، تنيس روي 
مي��ز و بدمينت��ون ط��ي 2 روز به مدت 1۶ 
ساعت به صورت عملي و متمرکز، در شهر 
اراک با حضور مدرسين کشوري و روساي 
انجمن ه��اي ورزشي دانش آموزان، در 2 
مرحله برگزار شد.وي گفت: در مرحله اول 
اجراي بخش عملي مهارتي اين طرح195 دبير تربيت بدني آقا 
مشارکت نمودند و در مرحله دوم ، کارگاه هاي آموزشي معلمين 
تربيت بدني خانم نيز با حضور 1٨7 نفر بيستم لغايت بيست و 
يکم بهمن ماه در اراک برگزار شد.مدير کل آموزش و پرورش 
است��ان مرک��زي هدف از برگزاري اين دوره اموزشي را، توانمند 
سازي دبيران تربيت بدني، کيفيت بخشي درس تربيت بدني و 
تربيت نيروي انساني توانمند جهت کانون هاي ورزشي برشمرد 
.وي گفت: طبق نظرسنجي هاي صورت گرفته، معلمين شرکت 
کننده در اين دوره اموزشي، برگزاري اين طرح را موجب تقويت 
بع��د علمي کاس ه��اي درس تربيت بدني و ارتقاء سطح کيفي 

مسابقات ورزشي دانش آموزان در تمامي سطوح دانستند.

بوشهر-خبرنگ��ار تجارت : دکتر هدايت سالاري پژوهشگر 
بوشه��ري با اراي��ه مقاله معتبر جايزه بهترين مقاله هفتمين 
کنفران��س بين المللي سوان��ح ترافيکي که به ميزباني مرکز 
تحقيق��ات سياست گذاري سام��ت دانشگاه علوم پزشکي 
شي��راز برگ��زار شد را از آن خ��ود کرد.اين عضو جوان هيات 
علمي اي��ن دانشگاه س��ه مقاله به صورت پوستر و يک مقاله 
در قال��ب سخنران��ي به اي��ن کنفرانس ارايه داد که درنهايت 
جاي��زه سخن��ران برتر را کسب و گرنت پژوهشي ويژه مرکز 

تحقيق��ات سياست گ��ذاري سامت را از آن خود کرد.کنفرانس بين المللي سوانح 
ترافيک��ي هرس��ال ب��ا شرک��ت استادان بين المللي بنام در ح��وزه کنترل سوانح و 

تصادف ه��اي رانندگ��ي تشکي��ل مي ش��ود و پژوهشگران 
مختل��ف ب��ا ارائه نتايج پژوهش هاي کاربردي خود به رقابت 
علمي مي پردازند.انتخ��اب دکت��ر هدايت سالاري به عنوان 
سخنران برتر در هفتمين کنگره بين المللي سوانح ترافيکي 
ک��ه توس��ط دانشگاه علوم پزشک��ي شيراز و مرکز تحقيقات 
سياست گ��ذاري سام��ت برگزار ش��د و اهداي لوح تقدير از 
طرف فرمانده پليس راهور کشور جناب سردار مهري، دکتر 
ايمانيه رييس دانشگاه علوم پزشکي شيراز و دکتر لنکراني 
رييس مرکز تحقيقات سياست گذاري سامت و پروفسور انگاند از کشور سوئد 

را به ايشان تبريک عرض مي کنيم.

معاون فرهنگ��ي، اجتماعي و گردشگري سازمان 
منطق��ه آزاد قش��م از برافراشته شدن پرچم منطقه 
آزاد قش��م در جري��ان مسابق��ات ف��رود دقت روي 
درياچه يخ کشور ليتواني خبر داد. به گزارش روابط 
عمومي منطقه آزاد قشم، فرزين حقدل روز سه شنبه 
با بيان اين مطلب گفت: عليرضا عميدي ورزشکار 
موسس��ه پروازي "آسمان بهران" منطقه آزاد قشم 

موفق به کسب مدال برنز رقابت هاي جهاني فرود 
دق��ت روي درياچه "يخ" در کشور ليتواني شد.وي 
ادامه داد: اين ورزشکار منطقه آزاد قشم با پرواز توسط 
پاراگايدر در کشور ليتواني بعد از 10 مرحله پرواز در 
شرايط سخت و سرد در دماي منفي 1٨ تا 22 درجه 
توانس��ت مق��ام پنجم را در رده انفرادي و مقام سوم 
جهاني را در رده تيمي کسب و مدال برنز را به گردن 

خود بياويزد.به گفته حقدل، اين ورزشکار ايراني که 
با حمايت سازمان منطقه آزاد قشم در اين رقابت ها 
شرکت کرده بود، سهميه شرکت در مسابقات جهاني 
دست��ه اول FAI CAT 1 کاسي��ک پاراموتورسال 
 1 FAI - CAT 2017 و مسابقات جهاني دسته اول
پاراگايدر سال 2017 را نيز به دست آورد.وي بيان 
داشت: فدراسيون ورزش هاي جهاني FAI در تاش 

اس��ت که مسابقات پاراگايدر و چتربازي در رشته 
فرود دقت هم در المپيک برگزار شود که اين موضوع 
مهم در هيئت المپيک در حال بررسي است.معاون 
فرهنگي، اجتماعي و گردشگري سازمان منطقه آزاد 
قشم گفت: عليرضا عميدي نخستين و تنها ورزشکار 
ايران��ي اي��ن رشته تا کنون چندين مدال طا، نقره 
و برن��ز از مسابق��ات جهاني FAI کسب کرده است.

حق��دل اف��زود: نام اين ورزشکار منطقه آزاد قشم در 
ليست فدراسيون جهاني FAIهم به عنوان يکي از 
100 خلبان برتر پاراگايدر و پاراموتور دنيا به ثبت 
رسي��ده و تنه��ا ايراني ورزشکار اين رشته است که 
حکم رسمي و داوري در مسابقات بين الملي آمريکا و 
چندين مسابقه FAI را دارد و در مهمترين و بزرگترين 

تيم هاي جهاني رقابت کرده است.

معاون نظارت بر بهره برداري شرکت آب و فاضلاب روستايي هرمزگان:

82 ميليارد ريال خسارت پروژه هاي آسيب ديده زير بنايي روستايي در هرمزگان
مع��اون نظ��ارت ب��ر بهره ب��رداري شرکت آب و 
فاضاب روستايي هرمزگان از ٨2 ميليارد ريالي 
پروژه ه��اي آسيب ديده زير بنايي روستايي براثر 
سي��ل در است��ان هرمزگان خب��ر داد.به گزارش 

رواب��ط عمومي شرک��ت آب و فاضاب روستايي 
هرمزگ��ان، مهندس احمد شاکري در اين زمينه 
بيان کرد: بارندگي هاي اخير در هرمزگان عاوه 
برافزاي��ش مي��زان آب سده��ا و جبران بخشي از 

کمب��ود آب در است��ان خسارتي ني��ز در برخي از 
شهره��ا و روستاه��ا در پي داشت.وي در ادامه با 
اشاره به اينکه بيشترين ميزان خسارت مربوط به 
مناطق شمال هرمزگان بوده، افزود: 119 کيلومتر 

شبک��ه توزيع و خط انتقال همچنين 25 ايستگاه 
پمپ��اژ، موتورخان��ه، چ��اه و چشم��ه در اين سيل 
آسيب ديده اند.اين مسئول توضيح داد: 50 روستا 
ني��ز در شهرستان هاي بندرعب��اس، حاجي آباد، 

خمي��ر، بستک و پارسي��ان به دليل بارندگي ها با 
قطع��ي آب مواجه شدند.مهندس شاکري اضافه 
کرد: با تاش اکيپ هاي تعميرات مشکل اين 50 

روستا در سريع ترين زمان ممکن رفع شد.

رييس فراکسيون کارگري مجلس با انتقاد از افزايش هزينه ها 
توسط وزارت بهداشت، گفت: منابع لازم براي پرداخت هزينه 

تراشي وزارت بهداشت درتامين اجتماعي وجود ندارد. 
عليرض��ا محج��وب در گفتگ��و ب��ا خانه ملت، ب��ا بيان اينکه 
هزينه ه��اي ايج��اد شده توس��ط وزارت بهداشت و درمان را 
هي��چ دول��ت و سازم��ان بيمه گري از جمل��ه تامين اجتماعي 
نمي توان��د پرداخت کند، گفت: افزايش هزينه ها اگر متناسب 
ب��ا حق��وق باشد، سازمان تامين اجتماعي نيز مي تواند همانند 
گذشت��ه هزين��ه کند؛ ام��ا اگر حقوق ها به مي��زان کمتري از 

هزينه ه��ا افزايش پيدا ک��رد نمي توان انتظار پرداخت ها را به 
موقع داشت. نماينده مردم تهران، ري، شميرانات، اسامشهر 
و پرديس در مجلس افزود: اينکه گفته مي شود تامين اجتماعي 
ب��ه موق��ع ح��ق بيمه را از بيمه شدگان خود دريافت مي کند به 

هيچ عنوان درست نيست.
 ضمن اينکه تامين اجتماعي ٨00 ميليارد تومان درسال 95 
بايد بابت جبران فاصله تاخيري براي پرداخت مستمري سود 
به بانک ها پرداخت کند. وي درخصوص برخي انتقادها نسبت 
به عملکرد تامين اجتماعي در پرداخت به موقع به مراکز ملکي 

خ��ود، تاکي��د کرد: طرح برخي مسائل مبني بر اينکه سازمان 
تامين اجتماعي حقوق پرسنل و کارکنان مراکز درماني ملکي 
خ��ود را ب��ه موق��ع پرداخت کرده اما پرداختي به مراکز درماني 
تح��ت پوش��ش وزارت بهداشت ب��ا تاخيرصورت مي گيرد به 

نوعي قابل قبول است.
محج��وب ب��ا اشاره ب��ه اينکه پول کافي ب��راي تامين منابع 
درمان��ي درتامي��ن اجتماعي وجود ن��دارد، گفت: براي جبران 
هزينه ه��ا درح��وزه بهداشت و درمان بايد بيش از نيمي ازحق 
بيم��ه دريافت��ي از اف��راد را هزينه ک��رد، به عنوان مثال بايد به 

ج��اي 9 بيس��ت و هفت��م حداقل 14 درص��د از حق بيمه را به 
حوزه درمان اختصاص داد. اين نماينده مجلس با بيان اينکه 
نگراني از بابت عدم پرداخت تعهدات تامين اجتماعي تا پايان 
سال جاري و سال آينده وجود دارد، تصريح کرد: هزينه ها اگر 
مانن��د گذشت��ه متناسب بود در پرداختي سازمان هاي بيمه گر 
مشکل��ي ب��ه وج��ود نمي آمد، اما هزينه ها ب��ه شدت افزايش 
پي��دا کرد و پرداختي ه��ا سازمان هاي بيمه گر را دچار مشکل 
کرده است؛ بنابراين مسير درپيش گرفته شده توسط وزارت 

بهداشت به صاح جامعه نيست.

ناتواني تامين اجتماعي در پرداخت افزايش هزينه ها ازسوي وزارت بهداشت


